

INTERNATIONAL HUMAN  
RIGHTS DEFENCE  
COMMITTEE



COMITE INTERNATIONAL  
POUR LA PROTECTION DES  
DROITS DE L'HOMME

**Chairman of the Central Election Commission of the Republic of Azerbaijan  
Mr. Mazahir Panahov  
Baku - Azerbaijan, AZ 1115 7 S.S. Akhundov.**

DATE: 26.02.2018.

PLACE: FRANCE. PARIS.

REF: Granting foreign observer status at the presidential elections 2018 in the Republic of Azerbaijan to the CIPDH official representative.

PAGE:1/2

**Dear Mr. Mazahir Panahov!**

On behalf of international French organization "International Human Rights Defence Committee" (fr. CIPDH. Comité International pour la Protection des Droits de l'Homme) Board of Directors we are kindly ask you to assign the status of a foreign observer at the presidential elections 11 of April 2018 in the Republic of Azerbaijan for our official plenipotentiary representative in the Republic of Azerbaijan Mr. AGHAYEV ISMAYIL.

We are guarantee, Mr. Mazahir Panahov, that Mr. AGHAYEV ISMAYIL is acquainted with the rules of conduct of foreign observers at the election polls.

Thanking for your kind cooperation in this matter.

President of international French organization  
"International Human Rights Defence Committee"  
Mr. Gerard SALVATO.

CIPDH  
COMITE INTERNATIONAL POUR  
LA PROTECTION DES DROITS DE  
L'HOMME  
75002 Paris, 151. rue Montmartre

**PAGE:2/2**

**Председателю Центральной Избирательной Комиссии Республики Азербайджан.  
Господину ПАНАХОВУ МАЗАХИРУ.**

**Сулейман Сани Ахундов, 7, Баку, Бинагади, AZ1054.  
Азербайджан.**

ДАТА: 26.02.2018.

МЕСТО: ФРАНЦИЯ. ПАРИЖ.

ОТН: Присвоение статуса иностранного наблюдателя на президентских выборах в Республике Азербайджан полномочному представителю международной французской организации “Международный Комитет Защиты Прав Человека”

**Уважаемый господин ПАНАХОВ Мазахир!**

От лица руководства французской международной организации “Международный Комитет Защиты Прав Человека” (фр. CIPDH. Comité International pour la Protection des Droits de l’Homme) прошу Вас оказать содействие и внести в список официальных иностранных наблюдателей на президентских выборах в Республике Азербайджан, которые состоятся 11 апреля 2018г., полномочного представителя нашей организации в Азербайджане господина АГАЕВА ИСМАИЛА.

Я гарантирую Вам, господин Председатель, что господин АГАЕВ ИСМАИЛ ознакомлен с нормами и правилами поведения иностранных наблюдателей на избирательных участках.

Благодарю Вас за содействие в этом деле.

Президент французской международной организации “Международный  
Комитет Защиты Прав Человека”  
Г. ЖЕРАР САЛЬВАТО